

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 07-12-2025 12:29:32 PM Subject: Response related to material information in media	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: 07-12-2025 12:29:32 PM الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام
Transcript of the report:	نص التقرير:
Jordan cement factories JCF notes recent media speculation and states that it has been informed that an agreement for the sale of Fianciere Lafarge stake in JCF has been signed with Manaseer industrial complex LLC. It is a decision between investors and is still in the project phase and has not yet been finalised. Regarding future arrangements, a board of Director's meeting will be held and you will be informed of the details.	شركة مصانع الأسمنت الأردنية اطلعت على التكهنات الإعلامية الأخيرة وعليه تفيد أنه تم إعلامها بتوقيع اتفاقية مع شركة مجمع المناصير الصناعي ذ م م لبيع حصص لافارج فاينانسير في شركة مصانع الأسمنت الأردنية وهو قرار بين المستثمرين وبمرحلة المشروع للآن ولم يأخذ صفة نهائية. أما فيما يتعلق بالترتيبات المستقبلية، سيتم عقد اجتماع لمجلس الإدارة وإعلامكم بالحيثيات.
Date of occurrence of material event: 04-12-2025	تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 04-12-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Zaid Al-Fayez	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Zaid Al-Fayez